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Regio commissie 
In 2024 heeft de regio ongeveer 100 nieuwe leden mogen begroeten. Van de ca 885 leden per einde 2024 
zijn er 25 jonger dan 35 jaar. In 2024 is getracht nieuwe (jonge) leden aan te trekken voor het genootschap. 
In hoeverre dat is gelukt, is in de regio niet goed na te gaan. 
Begin 2024 werd, na lange zoektocht, de regiocommissie versterkt met een nieuw lid/ webredacteur. 
In 2023 is een zgn. “breed regio overleg” opgestart om nieuwe ideeën voor de regio activiteiten te 
genereren. Voor een deel zijn die in 2024 uitgewerkt en gerealiseerd. 
In de loop van 2024 bleek dat een “breed overleg” naast de reguliere regiocommissie niet ideaal was. 
Onduidelijkheid ontstond over de verwachtingen en de verantwoordelijkheden van het breed overleg en de 
reguliere regiocommissie. 
Inmiddels is het “breed regio overleg“ gestaakt en is de regiocommissie met twee leden daaruit uitgebreid. 
Qua financiën is de regio met al zijn activiteiten, dankzij het hanteren van een donativo-koker, goed in 
balans. 
 
Pelgrimeren voor de jeugd 
Voor pelgrimeren voor de jeugd was het wederom een druk jaar. 
Met elkaar hebben we in 2024 opnieuw heel wat gekletst met leerlingen van basisscholen, vormelingen en 
leerlingen van het voortgezet onderwijs. We hebben met elkaar de doelstelling van pelgrimeren voor de 
jeugd onder de aandacht gebracht van de jeugd. Bewegend onderweg en met belangstelling voor elkaar 
kletsten we over van alles en nog wat en over het bewustzijn van ons eigen levenspad. Zaadjes zijn gepland 
en ………. Alles heeft zijn tijd nodig om te groeien. Dank jullie wel voor jullie tijd, aandacht en de gesprekken 
met de jeugd. 

 
 
- Op 16 januari is met 18 leerlingen uit groep 7 en 8 van basis-
school De Klim (voorheen St. Theresia) is er vanuit de Witte Zus-
ters in Boxtel naar de school in Lennisheuvel gepelgrimeerd. Een 
dag waarop het wit was, leerlingen sneeuwballen gooiden en zich 
warmden aan de vuurkorf op de boerderij tijdens de lunchpauze. 
Aan de schelpen die de leerlingen droegen was duidelijk te zien 
dat we pelgrimeerden. Het was een mooie dag met ijspret. On-
derweg hebben de leerlingen hun steen achtergelaten bij de We-
reldboom. 
 
 
 

- Op zondag 24 maart hebben we een werkdag voor de begeleiders gehouden in de abdij van Berne. 
Na een boeiende interactieve workshop onder leiding van de werkgroep aandacht en spiritualiteit hebben 
we ideeën en voorstellen opgehaald voor het verder verbeteren van de activiteiten van onze werkgroep.  
In de middag een wandeling die werd afgesloten met een drankje in het proeflokaal. 
- Jan en Mientje hebben in Stiphout met 18 vormelingen in maart en 10 vormelingen in november de Jacobs-
schelp geschilderd en van een tekst voorzien dat bij hen past. Ook hebben zij uitleg gegeven over de tocht en 
het pelgrimeren. Met leerlingen, ouders en de werkgroep van de vormelingen is er in maart gepelgrimeerd 
van Stiphout naar het van Goghkerkje en in november naar de Clemenskerk in Nuenen. In de kerk hebben 
we elkaar de wenskaars doorgegeven. Onderweg is er in kleine groepjes gekletst, gezongen en na afloop zijn 
de steentjes in de kerk bij het altaar achtergelaten. Daarna heeft iedereen nog twee waxinelichtjes aangesto-
ken, één voor een ander en één voor zichzelf. 
- In maart, juni, oktober en december zijn we met 255 leerlingen van het Fioretti college in Veghel onderweg 
geweest en hebben we met de school de pelgrimages meer body gegeven.  

 



Zo is er voordat de gastles wordt gehouden door onze coördinatoren meer aandacht besteed aan wat pelgri-
meren inhoudt en vragen die ze kunnen stellen tijdens de gastles. De gastlessen zijn daardoor ook meer in-
teractief.  
Het feit dat begeleiders op school herkend en aangesproken worden, zegt hoe het pelgrimeren - ondanks 
dat het soms saai wordt gevonden - herinneringen achterlaat. 
Voor de wandelingen in oktober was de abdij van Berne niet beschikbaar. We hebben 3 dagen gelopen van 
het Damiaan centrum in Sint-Oedenrode naar Veghel. Ook een bijzondere plek om met de leerlingen te zijn 
en van daar te vertrekken op de mini-pelgrimage. 
- Wij zijn er niet alleen trots op maar ook landelijk en regionaal is men vol lof over de reis-wijzer die de regio 
Den Bosch heeft ontwikkeld en geïntegreerd met het pelgrimsbewijs. Ook andere regio’s zijn nu onderweg 
met de reis-wijzer waarin o.a. opgenomen is: doelstelling, steen, schelp, ruimte voor stempels en om als 
begeleider na afloop iets positiefs te kunnen schrijven over de leerling en de tocht. De reis-wijzer integreren 
we inmiddels in onze gastlessen, hoewel dit nog een zoektocht is om tot z’n recht te laten komen en 
inspirerend en interactief te maken voor de leerlingen. 
- Twan van der Steen heeft de werkgroep de afgelopen jaren als coördinator ondersteund en meegedacht in 
de ontwikkeling. Hij heeft dit jaar afscheid genomen. Dank je wel Twan. 
 
Caminocafé 
Ook in 2024 was het caminocafé een plezierige plek om samen te komen. Het café wordt goed bezocht door 
nieuwe pelgrims en pelgrims die al onderweg zijn geweest (10 – 25 personen). Gemiddeld komen er meer 
wandelaars dat fietsers. 
De oorspronkelijke ruimte voor het café was vrij kostbaar en nam een aanzienlijk deel van het regiobudget in 
beslag. Om die reden is gekozen voor een nieuwe locatie.  
De vorige coördinator kon zich niet vinden in de gekozen locatie en de door de regiocommissie gevolgde 
procedure. Zij is daarom gestopt als coördinator van het café. Jammer maar helaas. 
Zij heeft veel gedaan bij de oprichting en ontwikkeling van het Bossche café en ook tijdens de corona periode 
was zij degene die de online café’s organiseerde. 
 
Wandeltochten 
Er is iedere maand een regiowandeling gehouden van ongeveer 19 km met gemiddeld ca 30 deelnemers. 

Door de donativo koker werden de lunchkosten redelijk gecompenseerd.  

De regio Den Bosch heeft voldoende enthousiaste vrijwilligers om een wandeling te organiseren. 

Verder zijn 2 wandelweekenden georganiseerd in 

maart en april met overnachting in de pelgrimsherberg 

in Vessem. De kosten hiervan kwamen voor rekening 

van de deelnemers.  

De generatie-wandeling in oktober bestond slechts uit 

één familie. Ondanks dat was de wandeling een succes 

te noemen. Misschien moeten we het om de 2 jaar 

aanbieden. 

Bij de najaar bijeenkomst bestond het 

middagprogramma o.a. uit een wandeling van 10 km. 

 
Fietstochten 
In 2024 zijn 2 regiofietstochten georganiseerd met een beperkt maar stabiel clubje fietsers. 
Voor 2025 wordt nagegaan in hoeverre we meer aandacht kunnenschenken aan fietspelgrims. 
In juni 55 km in de omgeving van Schijndel/ Heeswijk Dinther met 8 deelnemers en in november 60 km met 
12 fietsers in de omgeving van Eerde/ Boekel. 
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